



ASTM INTERNATIONAL
Helping our world work better

James S. Thomas

Vice President, Sales and Marketing

100 Barr Harbor Drive
PO Box C700
West Conshohocken, PA
19428-2959 USA

jstthomas@astm.org
tel +1.610.832.9651
cell +1.215.431.2411
skype jimthomas135
www.astm.org

January 29, 2019

To Whom It May Concern:

This is to officially state that the Partnership "CIS Center" (Partnership "Coordinating Informational Center of CIS Member States on approximation of regulatory practices>>, INN/KPP 7727498416/772701001; OKPO code: 17638215; OGRN 1137799011074) based in Moscow, Russia is the only organization authorized by ASTM International to offer the ASTM Proficiency Test Program (PTP) or the Russian based/translated PTP Program in Russia and/or the CIS countries.

If there are any questions as to this arrangement, please contact me directly.

Best Regards,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'James S. Thomas'.

James S. Thomas
Vice President Sales & Marketing
ASTM International
jstthomas@astm.org
Office – (610)832-9651
Cell – (215)431-2411
www.astm.org



«25» января 2019 г.

К сведению всех заинтересованных лиц:

Настоящим подтверждаем, что Ассоциация «НП КИЦ СНГ» (Ассоциация «Некоммерческое партнерство Координационно-информационный центр государств-участников СНГ по сближению регуляторных практик», ИНН/КПП 7727498416/770501001, ОКПО 17638215; ОГРН 1137799011074), расположенная в г. Москва, Россия, является единственной организацией, уполномоченной Американским обществом по испытаниям материалов «ASTM International» проводить межлабораторные сравнительные испытания (МСИ) по Программам проверки квалификации ASTM или основанные на них российские программы проверки квалификации на территории Российской Федерации и стран СНГ.

По любым возникающим вопросам Вы можете обратиться:

Джеймс С. Томас
Вице-Президент по продажам и маркетингу
ASTM International
jsthomas@astm.org
(610) 832-9632
(215) 431-2411
www.astm.org

